
Protokół Nr 8/15 

z posiedzenia Komisji Budżetu 

odbytego w dniu 18 czerwca 2015 r. 
 

 

Kolejne posiedzenie Komisji Budżetu otworzył Pan Sławomir Stępnik – 

Przewodniczący tejże komisji. Powitał członków komisji i zaproszonych gości. 

W dalszej kolejności stwierdził kworum niezbędne do obradowania i przedstawił 

proponowany porządek obrad: 

 

1. Przegląd posiadanego mienia gminnego i zakresu jego wykorzystania – posiedzenie 

wyjazdowe na bazę GZUK i do GOK. 

2. Sprawy bieżące i różne. 

 

Do porządku obrad członkowie komisji nie zgłosili żadnych uwag i został przyjęty 

jednogłośnie przez wszystkich członków komisji. 

Następnie Przewodniczący Komisji przystąpił do zatwierdzenia protokółu 

z poprzedniego posiedzenia. Do przedstawionego protokołu z poprzedniego posiedzenia nie 

wnoszono uwag i został on przyjęty przez wszystkich członków komisji. 

 

Ad. 1 

Zgodnie z przyjętym porządkiem obrad członkowie komisji w pierwszej kolejności udali się 

na bazę Gminnego Zakładu Usług Komunalnych, gdzie nadzorujący tą jednostkę Pan Dariusz 

Michniewski przedstawił zaplecze maszynowe, którym dysponuje:  

Lp. Nazwa jedn. ilość 

KOPARKI 

1. Koparko – ładowarka VOLVO szt. 1 

2. Odmularka na ciągniku URSUS szt. 2 

CIĄGNIKI 

3. ZETOR szt. 1 

4. URSUS 360 szt. 1 

SAMOCHODY CIĘŻAROWE 

5. RENAULIT PRENIUM szt. 1 

6. Pługo – piaskarka STAR szt. 1 

7. Skrzyniowec STAR szt. 1 

8. Beczkowóz STAR (biały) szt. 1 

9. Beczkowóz STAR (niebieski – do remontu, nieużywany) szt. 1 

SAMOCHÓD OSOBOWY - DOSTAWCZY 

10. VOLKSWAGEN TRANSPORTER  szt. 1 

MASZYNY DROGOWE 

11. Równiarka  szt. 1 



12. Walec drogowy szt. 1 

PRZYCZEPY 

13. Przyczepy wywrotne szt. 2 

14. Przyczepa beczkowa na czystą wodę szt. 1 

15. Naczepa na ciężarówkę (trójstronny wywrot) szt. 1 

16. Beczka ciągnikowa  szt. 1 

17. Przyczepa sztywna (stan złomowy) szt. 1 

18. Rozsiewacz nawozu szt. 1 

SPRZĘT DO CIĄGNIKÓW 

19. Zamiatarka szt. 1 

20. Kosiarka bijakowa szt. 1 

21. Kosiarka rotacyjna szt. 1 

 

Po dokonanej analizie przedstawionego powyżej sprzętu technicznego radni stwierdzili, 

że należy zobligować Pana Dariusza Michniewskiego – kierownika Gminnego Zakładu Usług 

Komunalnych do przeprowadzenia rozeznania cenowego i materiałowego w kierunku zakupu 

piaskarki, którą można by zamontować na samochodzie Star. 

Poza tym stwierdzono, iż należałoby zakupić również aparat prądotwórczy, który jest 

niezbędny do zastosowania w czasie przerw w dostawie prądu.  

W tym miejscu głos zabrał Pan Michał Włodarczyk – Wójt Gminy, który oznajmił, 

że planowane jest złożenie wniosku o dofinansowanie modernizacji strażnicy w Brzykowie 

i Kocinie, a wspomniany powyżej agregat prądotwórczy można by zawrzeć w tym wniosku. 

W dalszej części członkowie komisji udali się do Gminnego Ośrodka Kultury w celu 

zapoznania się z mieniem, jakim dysponuje ta jednostka. Wszelkich informacji w powyżej 

wspomnianym zakresie udzieliła Pani Anna Krześniak – pełniąca obowiązki kierownika tej 

placówki.  

 

Ad. 2 

W kolejnym punkcie obrad Pan Wójt oznajmił, że na najbliższej sesji Rady Gminy należy 

wprowadzić zmiany w budżecie gminy związane z budową drogi w Grabówiu oraz realizacją 

projektu budowy placów zabaw przy szkołach. Ponadto poinformował, iż Pan Piotr Rudecki – 

komendant Państwowej Straży Pożarnej w Łasku zwrócił się z prośbą o wsparcie finansowe 

ze strony gminy w kwocie 5 tys. zł, które już w ubiegłym roku zostało przyznane 

i zaplanowane w budżecie naszej gminy jednakże z uwagi, iż nie zostało ono wykorzystane 

należy po raz kolejny wprowadzić w nasz plan finansowy. Następnie zaznaczył, iż jego 

zdaniem warto jest dotrzymać tej obietnicy, gdyż w zamian w ramach niejakiego rewanżu 

możemy otrzymać również pewne wsparcie chociażby w postaci samochodu cysterny dla 

jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Brzykowie, czy też zwiększenia środków 

finansowych przyznawanych jednostkom wpisanym do Krajowego Systemu Ratowniczo 

Gaśniczego. 



W tym miejscu radny H. Morawski zaproponował aby rozważyć, czy dla jednostki 

w Brzykowie jest tak niezbędny ten dodatkowy pojazd i czy będą oni mieli możliwość jego 

garażowania, gdyż obecnie wykonywany garaż ma miejsce na dwa samochody. 

Z powyższą uwagą zgodził się Wójt Gminy i przyznał, iż rzeczywiście można w taki 

samochód wyposażyć inną jednostkę a on jedynie podał przykład korzyści, jakie można 

uzyskać ze współpracy z Komendą Państwowej Straży Pożarnej w Łasku. 

W związku z przedstawionymi argumentami radni poparli wsparcie dla cytowanej powyżej 

jednostki. 

W toku dalszego posiedzenia członkowie komisji zapoznali się z pismem Rady Rodziców ze 

szkoły w Widawie dotyczącym wsparcia finansowego w kwocie 2 tys. zł z przeznaczeniem na 

zakup nagród dla najzdolniejszych dzieci. W tym miejscu radny M. Janiak wyjaśnił, że 

w ubiegłych latach Rada Rodziców organizowała bal karnawałowy i częściowy dochód z tej 

imprezy był przeznaczany na zakup nagród dla dzieci, ale ostatnio nie było zainteresowania 

taką imprezą wobec tego środki finansowe pozostające w dyspozycji Rady Rodziców są 

ograniczone.  

Jako kolejny głos zabrał Pan Wójt, który zaznaczył iż środki finansowe w budżecie gminy są 

ograniczone a do zrobienia jest bardzo wiele. Następnie poinformował, iż w tym roku będzie 

realizowane chociażby utwardzanie placu przy strażnicy OSP Rogóźno, poza tym dodał, że 

również sołtys z Patok prosi, aby z budżetu gminy przeznaczyć środki na prace remontowe 

w świetlicy wiejskiej w Patokach a z kolei młodzież z Chociwia prosi o zakup piłkochwytów 

na boisko. 

W tym miejscu radny M. Janiak oznajmił, iż jego zdaniem na boisku w Chociwiu powinny 

być przeprowadzane tylko rozgrywki, a pozostałe mecze mogą być rozgrywane na stadionie 

w Widawie. Kontynuując swoją wypowiedź radny M. Janiak poinformował o złym stanie 

technicznym budynku na stadionie w Widawie, zwracając jednocześnie uwagę na to, iż 

przeprowadzona w 2012 roku ekspertyza wskazuje zakres prac, jakie powinny być tam 

zrobione. 

W tym miejscu Pan Wójt oznajmił, że można by się starać o pozyskanie dofinansowania na 

taki remont, podobnie jak w Środowiskowym Domu Samopomocy w Dąbrowie Widawskiej. 

W związku z powyższą uwagą głos zabrał radny H. Morawski, który stwierdził, że nie można 

planować zbyt wiele inwestycji, gdyż przygotujemy dokumenty, ale ze względów 

finansowych ich nie zrealizujemy.  

 

W związku z wyczerpaniem tematyki przewidzianej na dzisiejsze posiedzenie oraz brakiem 

dodatkowych pytań Przewodniczący Komisji Budżetu – Pan Sławomir Stępnik zamknął 

kolejne obrady Komisji i podziękował wszystkim za uczestnictwo. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Jolanta Szuleta       Przewodniczący 

Komisji Budżetu 

 

           Sławomir Stępnik 


